



# Badminton Coaching

## Competition Introduction - Regional Technical Clinic

**Where :** Moncton

**When :** Saturday 29th October 2016 from 09:00 until 17:00 (prompt start)

**Course Tutors :** Mark Briscoombe, Robert Proctor, Pat Thompson

**Cost :** \$120.00 -

<http://badmintoncanada.tournamentsoftware.com/sport/tournament.aspx?id=443BEC7F-1CCB-492F-BF4E-9654DF065EE3>

**Pre-Requisites :** Must be over 16 years of age at time of course.

**What to bring:** Pens, paper, court shoes, Rackets.

This clinic will go through the technical training for the Competition Introduction Regional Coaching qualification. During the session you will go through each of the basic badminton shots and tactics, breaking down how to teach them.

The course includes on court time, so please dress appropriately and bring your badminton equipment in order to be able to take part in this element of the course.

Please ensure you bring your own lunch as there are no food facilities on site and it will be a working lunch in order to fit the course into one day. There is a water fountain where you can fill up bottles with water.

**TO REGISTER** or if you have any questions regarding this course or how about Badminton coaching in general, please contact Daryl Beers at [mbc.inc@rogers.com](mailto:mbc.inc@rogers.com).



# Entraîneur de badminton

## Clinique technique régionale

### Introduction à la compétition

**Où :** Moncton

**Quand :** le samedi, 29 octobre 2016 de 9 h à 17 h

**Instructeur :** Mark Briscombe, Robert Proctor, Pat Thompson

**Cout :** 120 \$

<http://badmintoncanada.tournamentsoftware.com/sport/tournament.aspx?id=443BEC7F-1CCB-492F-BF4E-9654DF065EE3>

**Pre-Requis :** Doit être âgé de plus de 16 ans

**Quoi apporter :** Plumes/crayons, papier, soulier de badminton et raquette

Cette clinique est l'introduction au niveau de l'entraînement technique de la catégorie introduction - entraîneur de compétition. Lors de cette formation, vous allez passer au travers tous les coups de bases ainsi que les tactiques afin d'apprendre comment les enseigner.

La formation comprend du temps sur le terrain, svp vous habillez en conséquence et apporter votre équipement de badminton afin d'être en mesure de participer à cette partie de la formation.

Veillez apporter votre diner ; il n'y aura aucune cantine sur place et la formation sera aussi donner sur l'heure du diner.

**POUR VOUS INSCRIRE** ou si vous avez des questions concernant cette formation ou toutes autres questions concernant la formation d'entraîneur, veuillez contacter Daryl Beers à [mbc.inc@rogers.com](mailto:mbc.inc@rogers.com).